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Josep Castillo: 'No hi ha lloc on traslladar els animals com diu Puigdomènech'

El propietari del nucli zoològic de Cal Castillo, Josep Castillo,
ha explicat al 'Sant Cugat a fons' que 'se sent perseguit' per
l'Ajuntament i pel Conscorci del Parc Natural de la Serra de
Collserola, després de veure's obligat a cessar la seva activitat
d'exhibició d'animals abans de la data prevista inicialment
amb el consistori, el 2018. Castillo, que ha avançat que aquest
dimecres serà rebut per l'alcaldessa Mercè Conesa, defensa
que el refugi d'animals que Sant Cugat necessita és Cal
Castillo i ha dit estar disposat a portar el seu cas fins a
Estrasburg.

Algunes de les frases més destacades de Josep Castillo:

'Em sento perseguit per l'Ajuntament i el Consorci del Parc Natural de la Serra de Collserola'

'Al 2002 Ramon Espadaler em va derivar a Sabadell perquè obtingués els permisos necessaris per legalitzar
Cal Castillo, després d'un any de silenci administratiu de l'Ajuntament de Sant Cugat'

'Vaig pagar 2.000 euros a un enginyer agrònom que em va assegurar que tot estava 'perfecte' per obtenir un
permís d'activitat. La resposta a la sol·licitud del permís d'activitat no m'ha arribat mai per part de
l'Ajuntament'

'Diumenge passat hi havia 300 persones a la tanca de la meva finca, però jo no vull recollir firmes'

'Si cal, aniré a defensar el meu cas a Estrasburg'

'Em sento amb molt de suport de tothom. Tinc reserves de col·legis de Sant Cugat, Cerdanyola o Barcelona, i
de nens i nenes de totes les edats. Ara, però, els hauré de notificar que tinc aquest problema'

'No hi ha un lloc on traslladar els animals com diu el senyor Puigdomènech'

'Ja tenim un refugi d'animals a Sant Cugat i és Cal Castillo'
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